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PROTOKÓŁ NR X/24 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 23 grudnia 2024 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 906  do 1113 

 

Sesji przewodniczył Pan Dariusz Janus – Przewodniczący Rady Gminy Secemin.  

W sesji udział wzięli radni Rady Gminy Secemin, zaproszeni goście w osobach:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Sławomir Pietraszek – Zastępca Wójta Gminy; 

- Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy,  

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy 

- Pani Małgorzata Dudek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej; 

- Pani Teresa Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie;  

- Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Wójta ds. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Seceminie; 

- Pan Zbigniew Matyśkiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego; 

- Pani Joanna Marzec – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Zawady w Seceminie; 

- Pani Danuta Lentas – Dyrektor Publicznego Przedszkola w Seceminie oraz sołtysi według 

załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 

Obecny skład Rady Gminy Secemin – 14 radnych 

Radnych obecnych na sesji – 13 

Radny nieobecny: - Wojciech Osiak 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

6. Uchwalenie budżetu Gminy Secemin na 2025 rok: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

- odczytanie opinii RIO w Kielcach; 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy Secemin; 

- stanowisko Wójta w sprawie opinii i złożonych wniosków; 

- dyskusja nad projektem budżetu; 
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- głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2025-2037. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok; 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie X sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin Pan Dariusz Janus otworzył X sesję Rady 

Gminy Secemin. Powitał radnych, sołtysów, Pana Wójta Tadeusza Piekarskiego, Zastępcę 

Wójta Pana Sławomira Pietraszka, Panią Skarbnik Edytę Wójcik, Pana Sekretarza Dominika 

Stawiarza, Panią Kierownik Ref. Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Małgorzatę Dudek, Panią 

Kierownik GOPS Teresę Stefańską, Panią Anitę Pośpiech Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA, 

Panią Dyrektor SP w Seceminie Joannę Marzec, Panią Dyrektor Publicznego Przedszkola  

w Seceminie, Pana Zbigniewa Matyśkiewicza Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego oraz wszystkich obecnych na posiedzeniu i oglądających sesję online. 

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności oraz logowań Przewodniczący stwierdził, że na sesji jest 

obecnych 13 radnych, jest spełnione kworum i sesja nasza jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji przesłany radnym i dodał, iż Komisja 

Rewizyjna zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska do piłki nożnej, bieżni okrężnej oraz kortu 

tenisowego w Seceminie oraz zagospodarowanie terenu rekreacyjno-sportowego”. Wójt złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu (dotacja na przewozy autobusowe); udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu (dotacja na przejście w Żelisławicach); 
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wprowadzenia Procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń zewnętrznych naruszeń prawa 

kierowanych do Rady Gminy Secemin. 

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował, aby te 

projekty uchwał umieścić jako ostatnie w punkcie 8 i zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. Radni jednogłośnie 

przyjęli porządek obrad. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 4. 

Do protokołu z VIII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Ad. 5. 

 W punkcie tym Wójt Gminy przedstawił informację z działalności w okresie między 

sesjami, a mianowicie: 

- 29.11.2024 r. W Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu 

samorządowców oraz pracowników Ośrodków Pomocy Społecznej z Wojewodą 

Świętokrzyskim, który przedstawił planowane działania władz rządowych i wojewódzkich  

w tematyce pomocy społecznej. Spotkanie zorganizowane zostało z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego. Z ramienia GOPS-u Secemin w spotkaniu uczestniczyła Pani Monika Kozieł.  

W tym też dniu w Regionalnym Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Kielcach odebrał 

statuetkę przyznaną naszej gminie za zorganizowanie podczas Dożynek Gminnych Akcji 

Krwiodawstwa. Akcję zorganizowała Pani Anna Kraszewska, na ręce której została 

przekazana Statuetka i serdeczne  podziękowania. Dziś, jeszcze raz Pan Wójt serdecznie 

podziękował za tamtą jak i następną akcję „Mikołajkową” Honorowego Oddawania Krwi. 

- 03.12.2024 r. we Włoszczowie odbyło się spotkanie burmistrzów i wójtów gmin należących 

do Lokalnej Grupy Działania „Region Włoszczowski” z dyrektorem Cezarym Huciem, na 

którym zostaliśmy poinformowani o uwarunkowaniach związanych z naborem wniosków  

w ramach projektu „Poprawa dostępności infrastruktury publicznej”. Przygotowaliśmy wniosek 

o dofinansowanie doposażenia terenu sportowo-rekreacyjnego. 

- 04.12.2024 r. w Kielcach Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Urząd 

Marszałkowski w temacie uwarunkowań związanych z wchodzącym Krajowym Planem 

Odbudowy dotyczącym gospodarki wodno-ściekowej. W spotkaniu z ramienia naszej gminy 

uczestniczyła też Pani Halina Michalczyk, pracownik merytoryczny ds. pozyskiwania środków 

zewnętrznych z Referatu Inwestycji. Pozyskanie i wykorzystanie środków z KPO będzie 

bardzo trudne ze względu na krótki termin realizacji inwestycji (praktycznie do listopada  
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2025 r., a ostateczne rozlicznie powinno być zakończone do połowy 2026 roku. Będziemy 

chcieli pomimo to złożyć wnioski na pewne zadania.  

- 05.12.2024 r. Pan Wójt wspólnie z Panią Skarbnik podpisali w Małogoszczu umowę  

z podmiotem Graczkowski-Dotacje i innymi gminami skupionymi wokół gminy Małogoszcz - 

lidera projektu, w celu pozyskania dla mieszkańców naszej gminy środków finansowych na 

zakup i montaż magazynów energii. 

- 06.12.2024 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach wspólnie z Panią Skarbnik podpisali 

umowę z Wojewodą Świętokrzyskim, na mocy której otrzymamy środki finansowe na realizację 

programu pn. „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością na 2025 rok”. Środki finansowe 

otrzymane z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej poprzez wojewodę w kwocie 

275 173,56 zł będą wykorzystane przez GOPS do opieki nad 18 osobami wymagającymi 

takich działań.  

- 09.12.2024 r. w Kieleckim Centrum Kultury odbyła się uroczystość wręczenia Statuetek 

wyróżnionym gminom w IV Rankingu Gmin Regionu Świętokrzyskiego 2024 r. 

zorganizowanym przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej. Nasza gmina zajęła ogólnie 

17 miejsce na 102 gminy w Województwie Świętokrzyskim, a w takich dziedzinach jak udział 

nakładów na szkolenia pracowników, czy też udział powierzchni objętej obowiązującym 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w stosunku do całej powierzchni 

zajęliśmy pierwsze miejsce. W powiecie włoszczowskim wyżej od nas uplasowała się Gmina 

Krasocin, która znalazła się o jedno miejsce wyżej, bo na 16 pozycji. Warto przeanalizować 

dane z Rankingu, które przedstawiają 16 wskaźników ekonomiczno-społecznych i na ich 

podstawie ocenić zarządzanie gminą. Ranking opierał się na danych gmin z lat 2021-2023.  

W tym też dniu Zastępca Wójta Pan Sławomir Pietraszek uczestniczył w uroczystości 

przekazania karetki pogotowia dla szpitala we Włoszczowie, w zakupie której partycypowała 

nasza gmina kwotą 39 032,59 zł. Całkowity koszt zakupu karetki to kwota 739 954,38 zł,  

w połowie sfinansowany przez gminy naszego Powiatu. 

- 10.12.2024 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach odbyło się spotkanie burmistrzów i wójtów 

Związku Miast Gmin Regionu Świętokrzyskiego. Omówiona została tematyka organizacji 

całodobowej lub dziennej opieki nad osobami starszymi. Przedstawiono przykłady 

powstawania takich ośrodków w kilku gminach i uwarunkowania związane z ich 

funkcjonowaniem. Prelekcję prowadziła Dyrektor Wydziału Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej Urzędu Wojewódzkiego. 

- 18.12.2024 r. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z pionem technicznym 

Włoszczowskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji reprezentowanym przez Pana Dominika 

Czesława i Pana Romana Nowaka w temacie najpilniejszych zadań remontowo-montażowych 
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do realizacji na infrastrukturze wodociągowej i kanalizacyjnej naszej gminy. Omówiony został 

zakres techniczny, czasowy i finansowy tych zadań. Ze strony gminy w rozmowach 

uczestniczyli pracownicy Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej zajmujący się na co 

dzień tymi zadaniami. 

- 19.12.2024 r. Na terenie oczyszczalni ścieków w Międzylesiu odbył się serwisowy przegląd 

techniczny urządzeń tam funkcjonujących. Przeglądu dokonali pracownicy firmy BIO-SET 

Wojnowo koło Bydgoszczy, którzy udzielili również odpowiedzi na pytania pracowników 

Urzędu Gminy dotyczących szczegółów obsługi urządzeń oczyszczalni. W tym też dniu odbyło 

się spotkanie z przedstawicielem Zakładu Energetycznego TAURON panem  

Marcinem Maligłówką, na którym wspólnie z zastępca wójta panem S. Pietraszkiem oraz  

Panią Izabelą Drążkiewicz omówiono tematykę modernizacji oświetlenia ulicznego  

w naszej gminie wnioskowaną przez radnych gminy. W wyniku szczegółowej analizy obecnych 

uwarunkowań (np. zawieszonych cen energii, braku programów finansowych wspierających 

modernizację, cen źródeł światła itp.) nie uzyskaliśmy efektu ekonomicznego w najbliższym 

czasie. Również w tym dniu odbył się odbiór techniczny  dwóch inwestycji drogowych,  

a mianowicie: Bichniów – Lipiny – III etap o długości 715 metrów i wartość 323 346,00 zł oraz 

Secemin ul. Słoneczna o długości 209 m i wartości 300 576,00 zł. Pierwszą inwestycję 

realizowała Firma DUKT z Włoszczowy, natomiast ul. Słoneczną realizowała firma ALBUD  

ze Strawczyna. Obie te inwestycji zrealizowaliśmy ze środków własnych gminy. W tym też dniu 

odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych  

w Seceminie. Na tym spotkaniu zostały omówione dokonania jednostek OSP z terenu naszej 

gminy, wyposażenia w sprzęt, stopień wyszkolenia, pozyskane dotacje jak również ustalono 

terminy zawodów i uroczystości strażackich. 

Pytań do powyższej informacji nie zgłoszono. 

Ad. 6. 

W punkcie tym przystąpiono do procedury uchwalania budżetu Gminy Secemin na 

2025 rok. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

oraz pozytywną opinię (Uchwała nr 127/2024 III Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 

9 grudnia 2024 r.) Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy 

Secemin na 2025 rok.  

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy Secemin 

przedstawili opinie o projekcie budżetu na 2025 rok – opinie w załączeniu do niniejszego 

protokołu. Jako pierwsza głos zabrała Pani Justyna Wydrych-Kijas Zastępca 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, następnie Katarzyna Lelonek Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Paweł Sobala Przewodniczący Komisji Finansowo-budżetowej 
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i Infrastruktury, Pan Mariusz Adamczyk Przewodniczący Komisji Rozwoju,  Bezpieczeństwa 

i Spraw Komunalnych, Pan Rafał Jagieła Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz po raz kolejny Pani Justyna Wydrych-Kijas jako Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Promocji Gminy, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych i Zdrowia. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, iż 30 % całego planowanego budżetu na rok 

2025 stanowią inwestycje, które przyczynią się do tego, aby wzrósł standard życia naszego 

społeczeństwa. Podziękował Komisjom Stałym za pozytywne opinie oraz Pani Skarbnik za 

szczegółowe i wnikliwe podejście do składanych do projektu budżetu wniosków od radnych i 

pracowników urzędu, za przygotowanie projektu budżetu, który jest dostosowany do obecnych 

realiów finansowych i potrzeb naszej gminy. Dodał, iż ma świadomość, że nie wszystkie 

wnioski radnych zostały uwzględnione, ale ten projekt budżetu nie jest jednoznaczny. Zawsze 

w trakcie roku są realizowane zadania, które wynikają ze zmian, które niesie codzienność. 

Jeszcze raz pogratulował Pani Skarbnik i poinformował, że jest to jubileuszowy, bo 10 projekt 

budżetu przygotowany przez Panią Skarbnik, który ma nadzieję uda się zrealizować 

praktycznie w stu procentach. 

Pani Skarbnik powiedziała, że w projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok, która była 

omawiana na posiedzeniach Komisji zostały wprowadzone dwie drobne zmiany ze względu 

na harmonogram wykonywanych prac. I tak na zadaniu „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej na 

ul. Struga” zostały zaplanowane środki w kwocie 1 milion złotych, które zostały pomniejszone 

o kwotę 134 316,00 zł. Środki te zostały dołożone na zadanie „Budowa oczyszczalni ścieków 

w m. Wola Kuczkowska”. Również z tego powodu zmniejszono o 55 000,00 zł kwotę na 

zadaniu „Budowa drogi na działce ewid. nr 116 obręb 0010 Marchocice w miejscowości 

Międzylesie”, a środki te zostały przesunięte na wykonanie dokumentacji projektowej zadania 

„Budowa drogi w miejscowości Secemin na dz. ewid. nr 2817/20 do ul. Kościelnej”, która ma 

być wykonana do końca marca 2025 roku. 

Więcej głosów do dyskusji nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

„Za przyjęciem uchwały” głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał się „ – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport glosowania stanowi 

załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr X/62/24 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Secemin na 2025 rok. 

Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi i Pani Skarbnik przygotowanego projektu uchwały 

budżetowej. Radni oraz wszyscy obecni na sali nagrodzili pracę pana Wójta i Pani Skarbnik 

brawami. 
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Ad. 7. 

W punkcie tym Pan Marek Piątkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2037. 

Następnie Przewodniczący odczytał pozytywną opinię (Uchwała Nr 129/2024 III Składu 

Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 9 grudnia 2024 r.) Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin 

na lata 2025-2037. 

Radna Justyna Wydrych-Kijas pytała czy planowana budowa przyłącza energetycznego dla 

boiska sportowego dotyczy to Stadionu Sportowego. 

Pan Wójt odpowiedział, że przy okazji budowy drogi na ulicy Struga w Seceminie (za 

cmentarzem) planowane jest dokończenie tej drogi i połączenie jej z drogą wojewódzką oraz 

wykonanie przy okazji infrastruktury wodociągowej i energetycznej. 

Innych pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały” 

głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał się „ – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport glosowania stanowi załącznik do protokołu 

podobnie jak Uchwała Nr X/63/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy na lata 

2025-2037. 

Ad.8. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał ujętych w porządku 

obrad. Jako pierwszy projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok  

2025 odczytała Pani Anita Pośpiech Pełnomocnik Wójta ds. Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Seceminie, a następnie przedstawiła min. dane odnośnie liczby 

wykroczeń popełnionych pod wpływem alkoholu oraz ilość złożonych wniosków o przymusowe 

leczenie odwykowe osoby uzależnionej. 

Radna Justyna Wydrych-Kijas poprosiła o podanie składu członków Komisji. 

Pani Pełnomocnik wyjaśniła, że GKRPA liczy ośmiu członków. 

Innych pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem uchwały” 

głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał się „ – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport glosowania stanowi załącznik do protokołu 

podobnie jak Uchwała Nr X/64/24 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025.  
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Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2032 ma 

charakter czysto porządkujący. Wartości w niej zawarte zostały uaktualnione do zmian 

wprowadzonych w  budżecie na 2024 rok. Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały bez podstawy prawnej i uzasadnienia, a następnie 

zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” było 13 głosów; „Przeciw” – 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr X/65/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032. 

Pani Skarbnik omówiła także zmiany wprowadzone w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

Poinformowała, że budżet zmienia się o kwotę 30 tysięcy zł zarówno po stronie dochodów jak 

i wydatków. Wprowadzone zmiany wiążą się z realizacją budżetu. Są to w większości zmiany 

pomiędzy paragrafami porządkujące budżet. Nowe zadanie, które zostało wprowadzone  

do budżetu to środki na zakup silnika do samochodu. Pytań nie było. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały bez podstawy prawnej i uzasadnienia i zarządził głosowanie. „Za przyjęciem 

uchwały” głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr X/66/24 w sprawie zmian budżetu Gminy 

Secemin na 2024 rok. 

Następnie radna Justyna Wydrych-Kijas odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa boiska do piłki nożnej, bieżni okrężnej oraz kortu tenisowego  

w Seceminie oraz zagospodarowanie terenu rekreacyjno-sportowego” wraz z uzasadnieniem. 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 11 

radnych, „Przeciw”- 2 głosy, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie 

uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie 

jak Uchwała Nr X/67/24 w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 

kontroli w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska do piłki nożnej, 

bieżni okrężnej oraz kortu tenisowego w Seceminie oraz zagospodarowanie terenu 

rekreacyjno-sportowego”. 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu (dotacja na przewozy autobusowe) bez podstawy prawnej  

i uzasadnienia i zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 13 radnych, 

„Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała 

Nr X/68/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu (dotacja na przejście w Żelisławicach) bez podstawy prawnej  

i uzasadnienia i zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” głosowało 13 radnych, 

„Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała 

Nr X/69/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Ostatni projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń 

zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Gminy Secemin przedstawił Pan 

Sekretarz Dominik Stawiarz. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

bez podstawy prawnej i uzasadnienia i zarządził głosowanie. „Za przyjęciem uchwały” 

głosowało 13 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr X/70/24 w sprawie wprowadzenia Procedury przyjmowania 

i obsługi zgłoszeń zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Gminy Secemin. 

Ad. 9. 

W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego  

Pan Zbigniew Matyśkiewicz, który podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję oraz 

pogratulował Radzie jednomyślności w sprawie przyjęcia budżetu na 2025 rok, a następnie 

podzielił się informacjami z Powiatu. Poinformował, że uzyskano deklarację, iż będzie 

realizowana budowa II etapu budowy obwodnicy miasta Włoszczowa. Ponadto dobiega końca 

zakończenie i rozliczenie termomodernizacji szpitala, która kosztowała w przybliżeniu  

ok. 32 miliony zł. Zainstalowana podczas termomodernizacji fotowoltaika obniży w części 

koszty energii elektrycznej w szpitalu. Wspólnymi siłami, również dzięki Gminie Secemin, za 

co Przewodniczący podziękował, zakupiono karetkę dla szpitala. Zostały zabezpieczone 

środki i jest kontynuowany III i IV etap budowy hali przy LO we Włoszczowie łącznie  

z uporządkowaniem zewnętrznym terenu przy hali. Powstają oszczędności na procesie 

odśnieżania dróg, które zostały przekierowane na prace porządkowe na terenie naszej gminy 

poprzez min. usuwanie zakrzaczeń przy drogach, przeczyszczenie odpływowej sieci opadowej 

na drodze w Żelisławicach. Trwają prace mające na celu poprawę i uprzątnięcie chodnika na 

ul. Kolejowej w Seceminie. Poprawiono widoczność na wyjeździe z drogi gminnej biegnącej 

od m. Pniaki na drogę wojewódzką. Złożono kilka wniosków do „Powodziówek” i uzyskano 

dofinansowanie na remont drogi Wałkonowy Górne – Bałków oraz na drogę położoną na 

terenie Gminy Moskorzew. Droga Wałkonowy Górne - Bałków została wykonana i rozliczona 

Remont tej drogi finansowo wsparła też Gmina Secemin. Przewodniczący dodał, że wsparcie 

inwestycji powiatowych przez gminę, w której ta inwestycja jest realizowana jest bardzo ważne 
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i istotne. Pan Z. Matyśkiewicz poinformował, że nadal będą utrzymywane dwie linie 

autobusowe do Celin i Wolicy, które są dotowane przez gminę, Powiat i Wojewodę. Został 

uporządkowany stan prawny drogi Żelisławice – Czarnca, przygotowano dokumentację i ta 

droga może być realizowana w 2025 roku. W 2025 roku zostanie też wybudowane wyniesione 

przejście dla pieszych oraz chodnik w Żelisławicach, nas który jest już wykonana 

dokumentacja techniczna ale brakuje jeszcze pozwolenia wodno-prawnego. Poinformował, że 

zaistniała potrzeba wyremontowania drogi powiatowej Żelisławice – Koniecpol (przez Zaróg) 

do granicy województwa, na remont której wystąpiono o dofinansowanie. Zostanie też 

utwardzone tłuczniem pobocze wąskiej drogi przebiegającej przez las od Kuczkowa  

w kierunku Koniecpola. Przewodniczący Z. Matyśkieiwcz poruszył temat nierozwiązanego 

problemu skrzyżowania drogi powiatowej z drogą wojewódzką w miejscowości Psary o które 

już od dłuższego czasu toczy się batalia. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował pokrótce o założeniach do budżetu Powiatu na 

2025 rok, które obejmują min. stypendia dla pielęgniarek i lekarzy, którzy kończąc studia 

zdecydują się podjąć pracę w naszym szpitalu, dotację dla OREW w Psarach w kwocie 

2 417 000,00 zł. Będzie współfinansowany program odbioru azbestu, a także będzie 

prowadzony punkt nieodpłatnej pomocy prawnej. Nadal oczekuje na remont wiadukt  

w miejscowości Wałkonowy Dolne, ale nie ma na obecną chwilę możliwości pozyskania 

dofinansowania, a Powiat nie posiada środków w kwocie ok 20 milionów zł na ten cel. 

Poinformował, że popiera gminę odnośnie budowy kanalizacji oraz innych inwestycji, gdyż 

wszystkie te inicjatywy mają na celu poprawę życia mieszkańców naszej gminy. Kończąc swą 

wypowiedź Przewodniczący Rady Powiatu pogratulował przyjęcia budżetu na przyszły rok 

oraz złożył życzenia świąteczne i noworoczne oraz podziękował władzy gminy za dobrą 

współpracę z Powiatem.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Piątkowski złożył na ręce Pana  

Z. Matyśkiewicza podziękowania dla Zarządu Powiatu, a w szczególności dla Pana Łukasza 

Karpińskiego za wyczyszczenie i naprawienie chodnika na ul. Kolejowej w Seceminie. Dodał, 

iż większość problemów, które zostały zgłoszone przez radnych na Komisji objazdowej,  

a dotyczące Powiatu zostały załatwione. I tak właśnie sobie wyobraża współpracę miedzy 

gminą a powiatem. Na koniec złożył życzenia świąteczno-noworoczne. 

Pan Z. Matyśkiewicz obiecał, że przekaże te podziękowanie na sesji Rady Powiatu w dniu 

dzisiejszym. 

Radna Justyna Wydrych-Kijas pytała kiedy będą odczyty elektroniczne podliczników wody. 

Pani Kierownik M. Dudek odpowiedziała, iż podliczniki są własnością mieszkańców i do nich 

należy wymiana tych podliczników. 
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Pani radna ponowiła pytanie kiedy będzie odczyt tych podliczników elektronicznych.  

Pan Wójt powiedział, że gmina zainstalowała licznik, które przekazują pobór wody całościowo, 

natomiast podliczniki są już w gestii właścicieli nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Pan Dariusz Janus złożył najserdeczniejsze życzenia świąteczne 

i Noworoczne dla wszystkich obecnych na posiedzeniu oraz dla ich rodzin i poprosił, aby te 

życzenia Pan Przewodniczący Z. Matyśkiewicz przekazał także na ręce władz powiatowych.  

Życzenia złożył również Pan Wójt, który kończąc swą wypowiedź podziękował za współpracę, 

która ma nadzieję w przyszłym roku będzie również pozytywna.  

Ad. 10. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął X sesję Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono.  

    Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska               /-/ mgr Dariusz Janus 

 

 


